
Zápis 
ze 8. zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Nového Města na Moravě

konaného dne 17.9.2024
________________________________________________________________________________
Přítomni: MUDr. Václav Peňáz, Ph.D. Vojtěch Hrouda, Ing. Lukáš Německý, Martin Junek, Ing. 
Vladimíra Ondráčková, Pavel Kulka, Tereza Orosová.
Hosté:  Michal Šmarda, starosta města, Stanislav Marek, místostarosta města,  Ing. Martina 
Slámová, vedoucí finančního odboru MěÚ, jednatelka společnosti PeruTě Bc. Barbora 
Kunstmülerová, bývalý jednatel DiS. Jiří Janeček, Ing. Soňa Ošmerová, referentka odboru investic 
MěÚ.

k bodu 1) 
Dnešní jednání finančního výboru zahájil a řídil předseda finančního výboru MUDr. Václav Peňáz.
Seznámil členy finančního výboru s navrženým programem dnešního jednání.  Žádné návrhy na
doplnění programu vzneseny nebyly.
Předložený program byl všemi členy finančního výboru odsouhlasen.

Program:
1. Zahájení zasedání
2. Aktuální stav rozpočtu města
3. PeruTě NMNM s.r.o. -  poskytnutí peněžitého příplatku
4. Žádost o spolufinancování provozu Domova Pomněnka na rok 2024
5. Žádost o poskytnutí individuální neinvestiční dotace - TJ Nové Město na Moravě z.s.  na obnovu 
povrchu sportovních ploch atletického stadionu
6. Žádost o poskytnutí individuální investiční dotace - SFK Vrchovina na pořízení zahradního 
traktůrku
7. Návrhy výboru/členů výboru
Hlasování: PRO: 7 , PROTI:, 0 ZDRŽEL SE: 0 - schváleno

k bodu 2) 
Ing.  Martina  Slámová,  vedoucí  finančního  odboru  MěÚ,  seznámila  členy  finančního  výboru  s
aktuálním stavem rozpočtu města na rok 2024 – se skutečností k 12.9.2024. 
Finanční výbor bere předložené informace na vědomí.

k bodu 3)
Členům finančního výboru byla předložena k projednání žádost společnosti PeruTě NMNM s.r.o.
na poskytnutí peněžitého příplatku společnosti na dokrytí investice – rekonstrukce objektu č.p. 80 v
Maršovicích,  ve  kterém bude  společnost  sociální  podnik  provozovat,  a  to  s  ohledem na  zatím
neposkytnutý investiční úvěr od Národní rozvojové banky. Společnosti zatím neprovozuje žádnou
činnost,  výše základního kapitálu je cca 5 mil.  Kč, není tedy v současných možnostech pokrýt
investici z vlastních zdrojů. Peněžitý příplatek by byl poskytnut mimo základní kapitál – podíly ani
výše vkladu se poskytnutím příplatku nemění. 
Členové  finančního  výboru  obdrželi  na  vyžádání  aktuální  ekonomické  informace  společnosti
PeruTě. 

Jednání byla přítomna jednatelka společnosti PeruTě Bc. Barbora Kunstmülerová, bývalý jednatel 
DiS. Jiří Janeček, Ing. Soňa Ošmerová, referentka odboru investic MěÚ.
Informovali o aktuální situaci související s realizací projektu prádelny (provozní dotace z MPSV na
zaměstnance  a  pořízení  vybavení,  problém  s  energetickým  posudkem  stavby,  navýšená  cena
rekonstrukce,  jednání  s  Národní  rozvojovou  bankou  o  poskytnutí  investičního  úvěru,  zahájení
provozu v polovině října) . 



Finanční výbor žádá jednatelku společnosti PeruTě ve spolupráci s příslušnými pracovníky MěÚ
o zajištění písemného stanoviska od Národní rozvojové banky k problematice získání investičního
úvěru na realizaci projektu prádelny (údajně chybějící doklady potřebné pro získání úvěru).
Hlasování: PRO: 7, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0  – schváleno 

Finanční výbor uvedenou problematiku projednal a doporučuje zastupitelstvu města poskytnutí
peněžitého příplatku (mimo základní kapitál) ve výši 4 mil. Kč společnosti PeruTě NMNM s.r.o.
včetně souvisejícího rozpočtového opatření k odsouhlasení.
Hlasování: PRO: 7,  PROTI:  0, ZDRŽEL SE: 0  – schváleno 

k bodu 4) 
Členům  finančního  výboru  byla  předložena  k  projednání  žádost  Diakonie  ČCE  –  střediska  v
Myslibořicích o spolufinancování provozu Domova Pomněnka, který poskytuje pobytovou sociální
službu „domov se zvláštním režimem“. Dle žádosti se pro rok 2024 jedná o částku 33.000 tis. Kč na
jednoho uživatele služby na rok. S ohledem na počet uživatelů s trvalým pobytem v NMNM a
místních částech (22 osob) je navrhován příspěvek (dar) ve výši 242 000,- Kč na období do konce
roku 2024 (2750,- Kč  za měsíc a  osobu x  22  osob x  4  měsíce  říjen - prosinec). 

Finanční výbor uvedenou problematiku projednal a doporučuje zastupitelstvu města poskytnutí
příspěvku ve výši 242.000,- Kč Diakonii ČCE – středisko v Myslibořicích na provoz pobytové
služby v Domově Pomněnka k odsouhlasení. 
Hlasování: PRO: 7, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 – schváleno 

Členové  finančního  výboru  diskutovali  o  principech  pravidel  pro  určení  příspěvku  pro
nadcházející roky s tím, že finanční výbor doporučuje vypracovat návrh pravidel ve vazbě na
klienty z NMNM. 
Hlasování: PRO: 7, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0  – schváleno 

k bodu 5)
Členům finančního výboru byla předložena k projednání žádost TJ Nové Město na Moravě z.s. o 
poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 1 600 000,- Kč na obnovu povrchu sportovních ploch 
atletického stadionu. Tento projekt byl projednán při schvalování rozpočtu na rok 2024 a je na něj 
alokována částka 1 400 000,- Kč. 

Finanční výbor uvedenou problematiku projednal a doporučuje zastupitelstvu města poskytnutí 
neinvestiční dotace TJ NMNM ve výši 1 600 000, Kč na projekt „Retoping atletických drah“ a s 
tím související rozpočtové opatření k odsouhlasení. 
Hlasování: PRO: 7, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0 – schváleno 

k bodu 6)
Členům finančního výboru byla předložena k projednání žádost SFK Vrchovina Nové Město na 
Moravě z.s. o poskytnutí investiční dotace ve výši 303 396,- Kč na pořízení zahradního traktůrku 
pro údržbu travnatých povrchů fotbalového hřiště. Rada města doporučila zastupitelstvu města 
poskytnout dotaci ve výši 250.000,- Kč. 

Finanční výbor uvedenou problematiku projednal a doporučuje zastupitelstvu města poskytnutí 
investiční dotace SFK Vrchovina ve výši 250 000, - Kč na pořízení zahradního traktůrku k 
odsouhlasení.  
Hlasování: PRO: 7, PROTI:  0 , ZDRŽEL SE:  0  – schváleno 



k bodu 7) Návrhy výboru/členů výboru

Informace o harmonogramu přípravy rozpočtu města na rok 2025. 

MUDr. Václav Peňáz v.r.
předseda finančního výboru


